
Egense-Rantzausminde Lokalhistorie

Bestyrelsesmøde den 6. marts 2023 kl. 16:30 i Arkivet

Til stede: Klaus J., Jens, Laila, Karin, Hanne og Inger
Afbud: Clavs D.

Dagsorden-punkt: Debat/beslutning: Ansvarlig: Deadline:

1: Velkomst og en sang Den kedsom vinter gik sin gang Klaus

2: Godkendelse af

dagsorden og valg

af  referent

Dagsorden godkendt, referent Inger Klaus

3: Godkendelse af

referat af 19/01 2023

Referatet godkendt Klaus

4: Økonomisk status

og  medlemsstatus.

Udkast til regnskab udleveret, der er et overskud på

ca. 6.000.

Foreningen har i det forløbne år haft 60 medlemmer.

Klaus/John



5: Løbende

opgaver/projekter

og  status heraf:

a: Opfølgning

formand - vejnavn,

- Protokoller

b. Nyt fra arkivisterne

a. opfølgning

- Vejnavn. Forslaget fra foreningen om at

Rantzausvej omdøbes til Henningsensvej har

været i partshøring. Der er kommet et

høringssvar, hvoraf det fremår, at den

pågældende ikke kan godkende

navneændringen. Altså er navneændringen

opgivet.

- Protokollerne fra Rantzausminde og Egense

skoler: Klaus har rykket for svar. Den

arkivansvarlige i Svendborg Kommune, Tina

Andersen har svaret. De bevaringsværdige

arkivalier er registreret, men kan ikke

udleveres.

- b. Nyt fra arkivisterne

- Fra 7.3. vil Klaus deltage i arkivarbejdet

sammen med arkivisterne.

- Laila gjorde rede for en ny funktion i Arkibas,

hvordan man  kan oprette en sag på en

forespørgsel

- Laila gjorde opmærksom på problemer med

pladsmangel i arkivet, specielt hvis der

kommer besøgende i arkivet med materiale.

Det er svært for de andre at koncentrere sig om

arbejdet, når er skal tages kopier, scannes

fotos o.lign. Man har brug for at kunne sætte

sig et andet sted med dem, der kommer med

materiale. Hanne foreslog, at vi fik et mødebord

på balkonen. Der arbejdes videre med sagen.

-

a) Klaus

b) Alle arkivister



c. IT

- Hanne har deltaget i møde i Arkivsamarbejdet

den 2.3. Kirsten (Tåsinge), Betty (Tved) og

Hanne (Svendborg) fortsætter samarbejdet.

Hanne (Svendborg) indkalder til næste møde.

- Karin arbejder stadig med Brugsforeningerne.

c. IT

- One Size -  Klaus har oprettet nogle mapper.

-

- Laila har lavet et system med mapper i

Arkibas. Arbejdet med One Size tages op igen,

når Clavs Dehli er til stede.

-

- Klaus har været i kontakt med PC Kabinettet

vedrørende den lave hastighed. Der er to

valgmuligheder for at logge ind, som resulterer

i forskellige hastigheder (2½ eller 6).

-

- Kopimaskinen: Jens udleverede serviceaftalen

for kopimaskinen. Da kopimaskinen bruges af

andre end vores forening (eksempelvis

Beboerforeningen) er det en mulighed at få sat

en tæller på maskinen i forbindelse med en

kode

- En kode til Beboerfoeningen

- En kode til Arkivet

- Mulighed for at oprette flere koder, f.eks. det

nye lokalråd, som forventes oprettet i nær

fremtid

- Arkivet har haft besøg af en journalist, Gitte

Gedde. fra Fyns Amts Avis. GG har bl.a. fået

meget info om Anton, fik tre historier med

c) Klaus og

Clavs



d. GF

e. Arrangementer

hjem.

-

d. Generalforsamlingen den 23.3.

Klaus udleverede budget for 2023

Der er ikke fundet nogen foredragsholder til GF

e. Arrangementer

Egense Sogn på 46 minutter - datoen 19.4. er

usikker

Sensommertur (start i Skovsbovænge - Øhavsstien

-   Hellegårdsvej m.v.)

Drøftes nærmere på det næste bestyrelsesmøde

den 3.5.23.

d) alle

e) alle
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6: Eventuelt.

Næste møder:



• Generalforsamling torsdag 23/3 kl 19

• Egense Sogn på 46 min med vinsmagning, onsdag 19/4 kl 19 ?

• Åbent best.møde: onsdag den 3/5 kl 16:30

• Åbent best.møde: torsdag 22/6 kl 16:30, derefter sommerspisning på Strandgården
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